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Agenda 
 
1 Opening  

 
2 Bespreken doorgang agendapunt 15: Vaststellen ontwerp vvgb voor het windpark 

Noorder IJplas te Amsterdam n.a.v. Brief GS en aanvullende informatie 
 

3 Sluiting 
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1. Opening  
30 De voorzitter opent de vergadering om 17.00 uur. De aanwezigen zijn akkoord met de agenda. 

 
2. Bespreken doorgang agendapunt 15: Vaststellen ontwerp-vvgb voor het windpark Noorder 

IJplas te Amsterdam n.a.v. Brief GS en aanvullende informatie. 
Alle leden hebben gisteren de brief van Rijkswaterstaat kunnen ontvangen over het advies 

35 omtrent het windpark in de Noorder IJplas. De verkeersveiligheid lijkt volgens Rijkswaterstaat in 
het gedrang te komen door de windmolens. GS kunnen nog geen nadere duiding geven over het 
advies van Rijkswaterstaat. Inmiddels is er afstemming geweest door GS met de Omgevingsdienst 
Noordzeekanaalgebied en is er meer duidelijk geworden over de mogelijke planning. Voor de 
integrale afweging van het gehele advies is acht tot tien weken nodig. Voor een integrale 

40 afweging op het advies van Rijkswaterstaat inclusief de natuuraspecten is ongeveer twaalf weken 
nodig. GS kunnen na deze periode een nieuw (gewijzigd) voorstel aanbieden aan PS. Op zijn 
vroegst is dit in maart 2024. GS stelt dus voor om de behandeling later te laten plaatsvinden.  
 
Het presidium wordt gevraagd of de behandeling van de ontwerp-vvgb voor het windpark 

45 Noorder IJplas door moet gaan op 13 november 2023 of dat de behandeling na het advies van GS 
plaatsvindt, wanneer voor GS helder is welke consequenties er zijn in het kader van de vvgb. 
 
De heer Leerink (PvdA) hecht veel waarde aan zorgvuldige besluitvorming en kiest ervoor om de 
zaak na advies van GS te behandelen. Hetgeen voorligt zou van invloed kunnen zijn op de manier 

50 waarop de PvdA in de discussie staat. De PvdA heeft dus behoefte aan nadere duiding. 
 
Statenlid Gielen (GL) geeft aan dat het verstandig is om de behandeling voor nu uit te stellen. Het 
is voor de besluitvorming gewenst om eerst een integraal advies van GS af te wachten. 
 

55 De heer Terwal (VVD) merkt op dat uit de brief blijkt dat Rijkswaterstaat reeds in maart 2022 
heeft geuit dat een windpark in de Noorder IJplas problematisch is. Het geschetste beeld dat het 
advies van Rijkswaterstaat en de natuurtoets wel goed zouden komen is onjuist gebleken. 
Rijkswaterstaat laat geen twijfel bestaan over de situatie, waardoor het voor de VVD duidelijk is 
welke weg er ingeslagen dient te worden. Uitstel van de besluitvorming is dus niet nodig. 

60 Richting omwonenden en initiatiefnemers is het wenselijk om de zaak niet tot in het voorjaar uit 
te stellen. De VVD kiest er dus voor om de vaststelling vvgb op 13 november a.s. te behandelen. 
 
De heer Dessing (FvD) stelt dat zijn fractie reeds een aardig beeld heeft van het dossier. FvD 
heeft geen behoefte om de appreciatie van GS over de aanvullende stukken mee te nemen en 

65 sluit zich aan bij de VVD. 
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Mevrouw Alberts (SP) wacht liever het advies van GS af, hoewel de brief van Rijkswaterstaat 
duidelijk genoeg is. Een debat in twee etappes is echter niet handig. SP kiest ervoor om de zaak 
in één keer in maart te behandelen.  

70  
De heer Deen (PVV) sluit zich aan bij de woorden van de VVD en FvD. De brief van Rijkswaterstaat 
is binnengekomen op 3 november 2023. Het is dus aannemelijk dat GS binnen tien dagen een 
mening hebben kunnen vormen.  
 

75 De heer Van den Berg (JA21) kan zich niet voorstellen dat GS niet binnen tien dagen de brief van 
Rijkswaterstaat zorgvuldig heeft kunnen beoordelen. Het zou daarom onbegrijpelijk zijn om de 
behandeling van het windpark in de Noorder IJplas uit te stellen. De afweging kan prima op 13 
november 2023, voor de nationale verkiezingen, worden gemaakt.  
 

80 De heer Klein (ChristenUnie) hecht waarde aan uitstel van de behandeling. De omgevingsdienst, 
die eerder een positief advies heeft gegeven, zou ook de reactie van Rijkswaterstaat moeten 
kunnen afwegen. Er kan dan een integraal advies komen op basis van alle stukken. De 
ChristenUnie wenst een discussie te voeren op basis van een integraal advies, wanneer alle 
componenten in kaart zijn gebracht.  

85  
Griffier Krijgsman vult aan dat de voorzitter aan het begin heeft uitgelegd dat GS  tevens van 
mening is dat het beter is om de afweging van de omgevingsdienst mee te nemen en om eerst 
met een integraal advies te komen. 
 

90 De heer Mülder (D66) sluit zich aan bij de woorden van de ChristenUnie en de PvdA. Het 
totaalbeeld is nodig om een zorgvuldige afweging te kunnen maken. Het rapport was bovendien 
niet eenduidig en de brief biedt enige kansen. D66 is voor uitstel van de behandeling. 
 
Mevrouw De Sain (BBB) concludeert dat Rijkswaterstaat reeds anderhalf jaar met de 

95 initiatiefnemers in gesprek is. Er is gezegd dat windturbine 1 en 2 niet gerealiseerd kunnen 
worden op de aangewezen plekken. Het is van belang dat er voor de omwonenden en de 
initiatiefnemers duidelijkheid komt. De voorlopige vvgb kan daarom op de agenda van 13 
november a.s. blijven staan. 
 

100 De heer Heijnen (CDA) wijst erop dat het gaat om een voorlopig vvgb en geen definitief vvgb. GS 
heeft er bovendien in de commissievergadering voor gepleit om de politieke weging in het 
vervolgproces te kunnen meenemen. Op basis van het totale informatiebesluit komt de 
definitieve vvgb aan de orde. Het CDA wil duidelijkheid scheppen voor de inwoners en 
initiatiefnemers en kiest ervoor om de voorlopige vvgb op 13 november a.s. te behandelen. 

105  
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De heer De Weerdt (Volt) sluit zich aan bij de woorden van GL en de ChristenUnie. Volt hecht veel 
waarde aan de integrale adviezen van de professionals en pleit daarom voor uitstel. 
 
De heer Stulemeijer (50PLUS) stelt dat na de intensieve commissievergaderingen en na het lezen 

110 van de documenten alle fracties voldoende op de hoogte zouden moeten zijn om op 13 
november a.s. een besluit te kunnen nemen. De omwonenden hebben behoefte aan duidelijkheid. 
 
Statenlid Hollebeek (PvdD) sluit zich aan bij de VVD. Het standpunt van de PvdD blijft 
onveranderd. Bovendien is het prettig als er spoedig uitsluitsel komt voor de bewoners en de 

115 initiatiefnemers. 
 
Griffier Krijgsman constateert dat er 32 leden voor de behandeling van de vvgb voor het 
windpark Noorder IJplas op 13 november a.s. zijn en 23 leden voor uitstel, waarbij de initiële 
agenda ongewijzigd blijft. 

120  
De voorzitter legt desgevraagd uit dat alle stemmingen op 13 november a.s. aan het einde van de 
dag zullen plaatsvinden. Verder merkt hij op dat GS niet alle vragen zullen kunnen beantwoorden 
waarvan de kennis bij de omgevingsdienst ligt. De Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied heeft 
immers aangegeven dat zij niet met een integrale beoordeling kan komen op 13 november a.s.  

125  
3. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en inbreng, en sluit, niets meer aan 
de orde zijnde, de vergadering om 17.25 uur. 
 


